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Medborgarförslag 
  
Hej! 
  
När jag läste artikeln om att det utbrända huset som stått kvar sedan lång tid tillbaka i Mariannelund, 
äntligen ska rivas så fick jag en tanke. I stället för en enkel grönyta så skulle det bli fint och värdefullt 
med en blomsteräng. Särskilt utvalda blommor för bin, fjärilar och andra insekter. 
 
Samhällsbyggnadssektorn skulle kunna använda firman som ska riva huset att ta bort den översta 
gräsytan så att blomfröna kan gro ordentligt och få fäste. Troligtvis måste markytan återställas på 
något vis efter rivningsarbetet, så då passar det mycket bra. 
  
Eksjö kommuns parkavdelning borde kunna bistå med blomsterfrö och kunskap om vilka blommor 
som ger bäst effekt för människors ögon och binas/insekternas trivsel. Blommor som fröar av sig till 
kommande år. 
  
När blommorna till sist står i full blom måste vi släppa det som varit och livet får går vidare. 
  
  
Hälsning 
  
Madeleine Fungbrant 
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